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Místo: MS Teams   

Zapisuje: Michaela Javanská   

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP  

 Michaela Javanská (MP)   

 Kryštof Šimána (SBB) HP  

 Vítek Zapletal (SBC) HP  

 Mário Alexy (SBD) HP  

 Jan Čeřovský (SBE) HP  

 Štěpán Tichý (ZSBF) HP  

 Ondřej Cakl (SP) HP  

 Karel Čtvrtečka (SN) HP  

 Jan Picka (SS) HP  

 Matěj Bohůněk (SG) HP  

 Vojtěch Halamka (správce kolejní skupinky)   

 David Puchoň (správce Pod-O-Lab)   

 Kateřina Štouračová (ZSP)   

 Pavel Píchal (host)   
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20:06 Předseda zahajuje schůzi. 

Bod č. 1  Kolečko 

1. SS 

Zjistilo se, že zvláštně funguje (nefunguje) karťák v Pod-O-Gym. Matěj neměl přístup do Gymu 

administrátorský, tak ho dostal, ale ani tak se do gymu nedostal. SN, který má stejný typ přístupu 

se tam dostal. SG se každopádně do gymu nedostal přes několikanásobné pokusy. SS zatím neví 

co s tím. Prozatimní řešení je, že by SG dostal přístup na někoho, kdo se do gymu v současnosti 

dostane. Problém bude nejspíš přímo v karťáku, zkusí se napsat Lukášovi Kasičovi, mohl by vědět, 

kde je problém.  

P nebyl úplně spokojený se situací, která panovala v Gymu. SG proto odevzdal klíče od Pod-O-

Gym a bude mít přístup pouze přes kartový systém, abychom měli přehled, kdy se do Gymu chodí. 

Důvodem je nesplnění termínů pro natažení kabelů a cvičení i přes zákaz. 

2. SN 

Nic moc nového. V gymu jsou po dnešku skoro funkční kamery, během následujících dní by mělo 

být vše zprovozněné. Dostali jsme POE karty a nyní se zprovozňují. 

3. SP 

Jsou objednané stany. Bundy zatím stojí kvůli návrhu, stejně tak jako všechno s grafikou, protože 

grafička je vytížená zkouškovým. V současnosti se připravuje soutěž o nejlepší návrh na podolský 

kelímek, pravděpodobně vítěz dostane nějakou odměnu. P by jej rád dále zneužil na grafiku v klubu.  

Proč kelímky – nebude se tolik plýtvat plasty na akcích, účastníci by mohli mít památku na nějaké 

akce, z dlouhodobého hlediska se nebudou muset kupovat kelímky. Plánuje se v rámci zavedení 

kelímků udělat pivo tour.  

4. SG 

Kabely jsou konečně hotové a nově jsou tam udělané kamery. Jinak problém s karťákem, ale to je 

v řešení. V blízké době by chtěl SG mít nákres držáku na kotouče v lifterně, potom plánuje menší 

opravy vybavení.  

5. SBB, SBC, SBE 

Na bloku nic nového.  

6. SBD 

Z bloku D odešla televizorka Kateřina Štouračová.  

7. ZSBF 

Byl ucpaný pisoár, ale už je to opravené. V PC učebně také nic nového. 
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8. Pod-O-Lab 

Pan Gabriel si postěžoval, že je to špatně nakreslené. Chyba byla v neměření místností, ale 

spolehnutí se na nákresy od SÚZu, kde byla jedna místnost o 40 cm menší než v reálu. Správce se 

chce sejít s údržbářem a zkonzultovat stržení kachliček. 

9. Kolejní skupinka 

Nic nového. Je v plánu namontovat v sudovně kameru a wifi. Nakonec se začne lepit zvuková 

izolace na strop. Je to v postupném řešení, bude potřeba sehnat dobrovolníky. P navrhuje, aby 

kabely byly hotovy do konce února, aby mohl přijet pomoc s lepením zvukové izolace na stropy.  

10. Host 

Je na kolejích krátce, ale chtěl se s námi poznat a pozdravit. Rád nám pomůže, pokud bude 

dostatečně včas informovaný. P reaguje, že je rozdíl, jestli chce pomáhat jen při akcích, když je 

jednorázově něco potřeba, nebo jestli by chtěl mít nějakou funkci. Host reaguje, že nechce být další 

řadový člen a rád by se aktivně zapojil. P úkoluje SBB, aby se s hostem domluvil na případné 

dlouhodobé spolupráci.  

Bod č. 2  Schvalování výroční zprávy 

P chce poděkovat za dodržení termínu. Potom by rád upozornil na gramatické a pravopisné chyby, 

prosí o zopakování si základů. Nikdo nemá žádné připomínky. 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Výroční zprávu 2020

 zaslanou do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 17.01.2021 23:26. 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0  Usnesení bylo přijato. 

Bod č. 3  Schvalování zápisu ze 16.12.2020 

Usnesení č. 2:   Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat 

dokumenty zaslanými do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 20.01.2021 

12:44. 

∑: 10 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 1  Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 3:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

16.12.2020 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 20.01.2021 

12:44. 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0  Usnesení bylo přijato. 

Bod č. 4  4korunový fond 

P opakuje, že chceme dostat 4korunový fond mezi lidi. Nepovedlo se vykomunikovat se SÚZem, 

jestli bude možné jej vůbec čerpat, kvůli finančním ztrátám, proto nebyl mezi lidi na kolejích uveden 

už v lednu. Paní Makulová říká, že to máme sepsat a poslat mezi lidi, zkusit to a při nejhorším se 

čerpání nepovede. Zatím jsou návrhy držáky do sprch, nové trouby, mikrovlnné trouby. Další návrhy 
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máme posílat ZSP. P navrhuje, abychom nyní na 14 dní nasadili Google Form dotazník, kam by se 

mohly psát jednotlivé návrhy. Tyto návrhy by se potom daly na týden na Slido, kde by se o návrzích 

hlasovalo. P navrhuje využít discord. SBC reaguje, že se bojí, že je na něm stále málo lidí. P 

kontruje, že právě proto by to tam dal, aby se tam postupně lidi přesunuli z facebooku.  

Bod č. 5  Hudebna 

Hudebna nefunguje prakticky vůbec. P se nelíbí, jakým stylem je to nyní řešené. Budou tedy 

vyměněni všichni správci a zástupci. Potom proběhne 14 dní lhůta na přihlášení se nového správce, 

pokud se nenajde, bude hudebna zavřena. Správce kolejní skupinky se bojí, že je nyní ještě 

zkouškové a tedy se nikdo možná nepřihlásí. Probíhá debata na téma kdy ukončit mandát 

současným správcům a termín pro nové správce by byl do konce února. Probíhaly by pohovory se 

zájemci, abychom eliminovali případné flákače. Pokud by se do února nikdo nepřihlásil, hudebna 

se zavře. 

Bod č. 6  Kamerový systém 

V současné době jsou kamery v některých místnostech namontované, ostatní místnosti se budou 

montovat po dohodě se správci jednotlivých místností. Nahrávání nyní už funguje, ale budou se 

teprve vytvářet přístupové údaje pro správce. Přístupy jsou do aplikace, která se dá přidat jak na 

PC tak na mobil a přes ni koukat na záznam. Záznam funguje na pohyb, nebude se tedy nahrávat 

zbytečné prázdné hodiny. P prosí SN, aby mu dodal aktualizovaný seznam kamer a jejich umístění, 

abychom mohli zaktualizovat IP, který kamery schvaluje. SS se ptá, jestli existuje webová aplikace. 

Existuje, ale pouze na Windowsech a pouze na Internetu Exploreru, není to úplně optimální.  

Bod č. 7  Ostatní 

Kola v serverovně na Fku. Vedení Fka ani P ani SN je tam nechtějí. Musí se dát kamera do kolárny, 

SN se musí domluvit se správcem kolárny, aby si předali kamery a správce je mohl navrtat. Řešení 

je vyklidit kola pryč. P musí zjistit u správce kolárny, jak vypadá vyklízení kolárny. Podle SBC dal 

správce kolárny termín do konce zkouškového. Kola, která nebudou vyklizena budou vyhozena neb 

darována klubu. 

 

21:08 Předseda ukončuje schůzi. 

 


